
Møde i Stenrevsgruppen Hou TIR 03 OKT kl 1930 på HMI.  Ref. 23 

 

Til stede: Jacob, Søren, Keld, Kasper, Kåre, Lars, Erik 

 

Dagsorden: 

 

1. Tilbagemelding fra frivilligfest. 

Udmærket arrangement, Vi blev set og hyldet. 

 

2. Tilbagemelding fra CMNG-konference. 

God konference Meget fine direktiver for ansøgninger, udlægning af stenrev, ålegræs og muslinger. 

Link til slides fordeles via mail. 

 

3. Status økonomi. 

Ca. 300.000 kr tilbage fra 1. udbetaling. Der udestår regninger fra vognmand og entreprenør. 

2. udbetaling 01 DEC. 

Jacob laver udkast til årsrapport. 

Årsregnskab og -rapport, justeret milepælsplan og udbetalingsanmodning 2. skal fremsendes. 

Søren samler og sender. 

Næste udlægning planlægges til start MAJ 24. 

Afslutningsrapport 01 JUN 2024 når vi er ved at være færdige 

 

4. Status sten. 

Der ligger ca 500 tons på havnen, ved varmeværk og for enden af Strandgade. 

Søren har lavet nyhedsbrev. Er sendt til Mathilde/Veluxfonden. 

Gives lige et eftersyn inden brevet sendes til det grønne partnerskab. 

Vi kan give 200/tons + moms for sten leveret på havnen. 

Mangler ca 3000 tons. 

Oversigt over hvad der er udlagt: 200m3 på Marinarevet, 1500m3 på Egmontrevet og 600 m3 å 

Dyngbyrevet (Oprindelig plan 4000m3) 

I alt 5500m3 jf oprindelig plan. 

Søren spørger Vesta Fjord om tilvejebringelse af 2500m3 sten, Horsens Havn samt til Brd. 

Markfoged ved sommerhusområdet. 

Jacob spørger til grusgrav(e). 

Erik spørger Hedeselskabet samt landmand på Fyn. 

Erik anmoder Verner Frank om at sende regning nu samt om hvor mange sten, der er tilbage på 

listen af landmænd. 

Søren laver ny ”ønskeseddel” til uddeling. 

 

5. Oprydning på havnepladsen. 

Erik har holdt møde med Anders (havnefoged), Bjærne Møllgaard (Trafikhavnen), Chistian 

(vognmand Verner Frank) og John Kjær (entreprenør) og lavet aftale om hvordan der skal ryddes 

for at bådene kan oplægges fra og med 13 OKT. 

 

6. Monitering. 

Jacob oplyste: 

Der er indkøbt kameraer. 

Der er lavet 5 kamerabøjer, der er udlagt på Egmontrevet. 

Der er allerede en del begroning på samt små fisk om stenene. 

 

7. Møde med Veluxfonden. 

Ej behov for møde. Se pkt 3. 

 

 

 



8. Snorkelbane. 

Dykkerlinjen/HMI har taget opgaven på sig. Vender tilbage. 

 

9. Skilte. 

Kåre er på opgaven. 

Kasper støtter. 

Kontakt Odder Kommune. 

Simon opfordres til at tage dronefotos ved stille solskinsvejr, så man kan se de udlagte sten. 

 

10. Film, formidling, hjemmeside. 

Lars undersøger vedr. fredning i 5 år for stationære fiskeredskaber. 

Kasper har lavet et interview med Claus Fiedler. 

Kasper vil tale med Hans Otto/Egmont for at få filmene oplagt på nettet. 

Søren  skriver nyheder engang imellem. 

Søren sender nyhedsbrev til Kåre for fordeling til grønt partnerskab. 

Søren kontakter lige Simon for at få tilladelse til offentliggørelse af filmene. 

 

11. Næste møde. 

MAN 06 NOV kl 1930 på HMI. Jacob bestiller lokale. 

Herunder fordeling af små gaver fra frivilligfesten. 

 

12. Evt. 

Vi bør lave et event til foråret sammen med Vesta Fjord. 

Bør på dagsordenen på de næste møder. 

Vil Dyngbyrevet blive DK største i udstrækning? 

 

 

Erik Hviid 

referent 


